

CirNo34/AJB/AY 2023-2024/May

8<sup>th</sup> May 2024

### Subject / Certificate Issuance - TAMM Platform

We would like to inform you that according to the guidelines issued by the Department of Education and Knowledge, parents can receive the certificates mentioned in the table below through the "TAMM" platform.

"TAMM Platform" is a service platform of the Abu Dhabi Government, which allows easy access to essential daily services such as healthcare, housing, education, and more through its website, mobile application, unified call center, service centers, and virtual communication.

Please refer to the attachment and follow the instructions to obtain the services through the TAMM platform.

#### **Important Note:**

- To avail services from the Department of Education and Knowledge, parents must settle all school fees up to the date of service request.
- **You can access academic certificates (final reports for each academic year) from 2012 to 2022/2023 via the platform.**
- **The school administration will not issue/hand over any manual document for the certificates mentioned below.**

List of certificates available on the TAMM platform:

S.No	Certificate Name	Description
1	Request an Attested Report Card	Through this service, you can request an attested report card for a specific academic year, which includes information about student, private school in the Emirate of Abu Dhabi, curriculum and achieved marks within this specific academic year. This service is available from 2012 onwards.
2	Request an Attested Pursuing of Study Certificate	Through this service, you can request an attested pursuing of study certificate, stating the student is registered at a private school in the Emirate of Abu Dhabi at the date the certificate is issued.
3	Request an Attested Sequential Study Transcript	Through this service, you can request an attested sequential study transcript, which indicates the academic progression of the student through the grades/years in private schools in the Emirate of Abu Dhabi. This service is available from 2012 onwards.
4	Request an Attested Student Withdraw Transcript	Request an Attested Student Withdraw Transcript: Through this service, you can request an attested student withdrawal transcript, which includes the student's withdrawal date and reason for leaving their private school in the Emirate of Abu Dhabi. This service is available from 2012 onwards
5	School Completion Certificate for High School Graduates:	Through this service, you can request a "To Whom It May Concern" certificate, stating that the student has completed their secondary school studies. They can use the certificate to apply to universities in the United Arab Emirates or abroad.

التاريخ : 7 مايو 2024

السادة أولياء الأمور الكرام

### م / إصدار الشهادات - منصة (تم)

ننوه أنه وفقاً للإرشادات الصادرة من دائرة التعليم والمعرفة ، أن بإمكان أولياء الأمور استلام الشهادات المذكورة في الجدول أدناه عن طريق منصة "تم".

" منصة تم " هي منصة خدمات حكومة أبوظبي والتي تتيح إمكانية الوصول إلى الخدمات الحيوية اليومية مثل الرعاية الصحية والإسكان والتعليم وغيرها بسهولة، عبر موقعها الإلكتروني، وتطبيقها الهاتفي، ومركز الاتصال الموحد، ومراكز الخدمة، والتواصل الافتراضي.

يرجى الاطلاع على المرفق واتباع الارشادات للحصول على الخدمات من خلال منصة تم.

#### ملحوظة هامة:

- للحصول على الخدمات الخاصة بدائرة التعليم والمعرفة ، يجب على ولي الأمر سداد جميع الرسوم المدرسية حتى تاريخ طلب الخدمة.
- يمكن الحصول عبر المنصة على الشهادة الدراسية (التقارير النهائية للعام الدراسي ) وذلك للأعوام الدراسية السابقة ، من عام 2012 وحتى 2023/2022.
- **لن تصدر / تسلم إدارة المدرسة أي مستند يدوي للشهادات المذكورة أعلاه و التالي ذكرها.**

قائمة الشهادات المتوفرة على منصة تم :

م	اسم الشهادة	التفاصيل
1	إصدار شهادة دراسية مصدقة	من خلال هذه الخدمة، يمكنك التقديم لطلب الحصول على شهادة دراسية مصدقة لعام دراسي مُعين والتي تحتوي علي معلومات عن الطالب والمدرسة الخاصة داخل إمارة أبوظبي، والمنهاج الدراسي والعلامات التي حصل عليها الطالب خلال هذا العام الدراسي المشار إليه. تتوفر هذه الخدمة اعتباراً من عام 2012 فما بعد
2	طلب شهادة استمرارية الدراسة مصدقة	من خلال هذه الخدمة يمكنك التقديم لطلب الحصول على شهادة استمرارية الدراسة مصدقة، والتي تفيد بأن الطالب لا يزال مُلتحقاً بالمدرسة الخاصة داخل إمارة أبوظبي حتى تاريخ صدور الشهادة.
3	طلب الحصول على بيان تسلسل دراسي مصدق	من خلال هذه الخدمة يمكنك التقديم لطلب الحصول على بيان تسلسل دراسي مصدق والذي يستعرض مستوى تقدم الطالب الأكاديمي خلال الأعوام / السنوات الدراسية في المدارس الخاصة داخل إمارة أبوظبي. تتوفر هذه الخدمة اعتباراً من عام 2012 فما بعد
4	طلب بيان انسحاب الطالب مصدق	من خلال هذه الخدمة، يمكنك التقديم لطلب الحصول على بيان انسحاب الطالب مصدق والذي يحتوي تاريخ وسبب انسحاب الطالب من المدرسة الخاصة داخل إمارة أبوظبي. تتوفر هذه الخدمة اعتباراً من عام 2012 فما بعد.
5	شهادة إكمال الدراسة لخريجي الثانوية العامة	من خلال هذه الخدمة، يمكنك طلب شهادة "لن يهمل الأمر" تفيد بكمال الطالب للدراسة في المرحلة الثانوية، وذلك لاستخدامها للتقدم إلى الجامعات داخل الإمارات العربية المتحدة أو خارجها